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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-02-20 

kl. 10.00 – 11.30 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Tomas Grahn, Anita Skarphagen, 

Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Anna Nilsson Ekroth.  

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 95 094 kronor. Inkluderar då inkommande bidrag till vår 

kommande sockenbok. 

63 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2024. Vårt utskick i slutet av januari 

om påminnelse att betala medlemsavgift för år 2024 hade verkligen effekt. 

  

5. Flaggning 

Vi har ett schema på alla flaggdagar där vi kan fylla i vem som utför flaggningen. 

Det schemat är gjort av Erik Olsson. Kenneth skickar ut schemat så att vi kan fylla 

i de dagar som inte är omhändertagna.  

 

6. Kassör i föreningen 

Kenneth och Anita sköter kassörssysslan fram till årsmötet. De har också gått 

igenom föreningens räkenskaper från förra året. Revisorn har godkänt resultat- och 

balansräkningen inför årsmötet.   

 

7. Inför Årsmötet 

Arne Eklund är vidtalad att vara ordförande vid vårt årsmöte den 17 mars 2024.  

Gullbritt har vidtalat Berit Ångman Svedjemo att berätta om ”Region Gotlands 

offentliga konst och dess placering, bl.a. i Fårösund”.   

Kallelse/annons till årsmötet är skriven och skall skickas till medlemmarna via e-

post, anslås på anslagstavlor, läggas in på vår hemsida samt på Facebook. Gullbritt 

ansvarig. 

Gullbritt har skrivit Dagordning och Verksamhetsberättelsen, som idag 

undertecknades av de närvarande i styrelsen. 

Kenneth har skrivit Verksamhetsplan och Budget. 

Vi beslutade att medlemsavgiften för år 2025 förblir 100 kronor. 

Vi bjuder på kaffe och tilltugg vid årsmötet. Anita bakar pajer, Gullbritt bakar 

rulltårtor. 
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8. Inför kommande aktiviteter 

- Valborgsmässoafton 

Charlotta Harrsjö Grahn kommer att hålla talet till våren. 

Eva har kontakt med sångkör. 

Tomas kontaktar skolans Föräldraförening om intresse finns att ordna 

korvförsäljning. 

Kenneth kontaktar Räddningstjänsten. 

-Drakfestival 

Kenneth tar upp frågan med KUNO. 

-Skräpplockning 

-Nationaldagen 6 juni 

Tomas kontaktar föreslaget namn som talare. 

 

9. Fårösunds utveckling 

– Inbjudan har kommit från Leader Gute till After Work på Magasinet i Fårösund 

den 13 mars gällande information och dialog om utveckling på norra Gotland, t.ex. 

Nationalparken Bäste träsk. Kenneth och Gullbritt kommer att delta från 

föreningen. 

– Tomas meddelar att FU i dagsläget inte är intresserad av någon medverkan i vårt 

förslag till skrivelse att sända till Region Gotland angående hastighetsbegränsning i 

samhället. Vi beslutade att avvakta till efter vårt årsmöte och vid kommande 

styrelsemöte diskutera utskick till våra medlemmar med flera med förfrågan om 

synpunkter. 

 

10. Tältet 

Textförslag nu OK att lägga ut på vår hemsida. 

 

11. Vandringsled runt Bungenäs 

Vi har nu tillgång till de handlingar som vi tidigare arbetat med i frågan. Vi 

beslutade att lägga frågan om vandringsled vilande tills vidare. 

 

12. Nyhetsbrev 

Nyhetsbrev har kommit från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands 

Hembygdsförbund, Kulturarvsutvecklaren på Gotland och Studiefrämjandet 

Vuxenskolan. 

Bl.a. aviseras om trolig höjning av medlemsavgiften till Sveriges 

Hembygdsförbund och inbjudan till ett webbinarium om Socknens historia den 20 

mars.  

Med anledning av regeringens neddragningar av stöd till studieförbundet meddelar 

Vuxenskolan att vår kontaktperson i Fårösund måste lämna sin anställning, men 

kommer att lämna över till annan kontaktperson för oss. 
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13. In/Ut skrivelser  

Inga skrivelser finns att rapportera. 

 

14. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet ökat till drygt 

4 000 i genomsnitt per månad.   

Anita kommer att få instruktioner av Valter om hantering av programmet bakom 

vår hemsida så att hon vid behov kan gå in och uppdatera hemsidan med nyheter 

och ändringar i redan skriven text, som avlastning och komplettering till Valter. 

 

15. Sockenboken 

–Gruppen som arbetar kring Sockenboken fortsätter med tryckerikontakter m.m. 

 

16. Övrigt 

Ingen övrig fråga togs upp. 

 

17.  Nästa möte/arbetsmöte blir kl. 11.30 den 17 mars före vårt Årsmöte kl. 13.00  

i Träffpunktens lokaler i Fårösund för de i styrelsen som kan komma då.  

  

18. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 

 


